
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 115
Hvad har det betydet for sagsgangene i Nævnenes Hus, at de forskellige
nævn har det samme sekretariat, f.eks. økonomisk og i forhold til sagsbe-
handlingstider og antal sager, der formandsafgøres/nævnsbehandles?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand

1/1

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2017-18
ERU Alm.del  Spørgsmål 115
Offentligt


